
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 14/12/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Συνθήκες προβληματικές στο νοσοκομείο του Κιλκίς»  
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Δραματική είναι η κατάσταση που επικρατεί στο νοσοκομείο του Κιλκίς, καθώς, όπως 
μας ενημερώνουν γιατροί και νοσηλευτές, υπάρχουν σοβαρές ελλείψεις, τόσο σε 
προσωπικό, όσο και σε εξοπλισμό, εν μέσω της πανδημίας του ιού «COVID-19». 
Στοιχεία, που έρχονται στο φως της δημοσιότητας, αναφέρουν ότι, το κεντρικό 
σύστημα οξυγόνου δεν λειτουργεί και υποστηρίζεται από φορητές φιάλες, ενώ 
νοσηλεύονται 56 ασθενείς που έχουν ανάγκη τις σχετικές υποδομές εισπνοών, δύο εκ 
των οποίων διασωληνωμένοι, χωρίς υποστήριξη από Μονάδα Εντατικής Θεραπείας! 
Το δε τμήμα που υποστηρίζει τις εισπνοές οξυγόνου, όπως λένε, στήθηκε μέσα σε 6 
ώρες, χωρίς να υπάρχουν οι φιάλες οξυγόνου. Αναδεικνύοντας τις ελλείψεις σε μέσα 
προστασίας για το προσωπικό, οι υγειονομικοί καταγγέλλουν ότι δεν έχουν στη 
διάθεσή τους ειδικές στολές σε όλες τις βάρδιες, ούτε μάσκες υψηλής προστασίας. 
Επίσης, πολλά μέλη του προσωπικού έχουν αρρωστήσει με τη νόσο του κορωνοϊού, 
εξ’ αιτίας της έλλειψης μέσων προστασίας. Αρκετές φορές, δε, μας ενημερώνουν ότι 
τα μέλη του υγειονομικού προσωπικού αναγκάζονται να φορούν μαύρες σακούλες 
σκουπιδιών στα πόδια τους, ως μέσο υγειονομικής προστασίας, αντί για ποδονάρια.  
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να ενισχύσετε άμεσα το νοσοκομείο στο Κιλκίς, τόσο με το απαραίτητο σε 
αριθμό και ειδικότητες ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό, όσο και με τον απαραίτητο  
ιατρο-τεχνολογικό εξοπλισμό; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

https://www.newsbreak.gr/ellada/149362/choris-oxygono-to-nosokomeio-sto-kilkis-
pano-apo-60-atoma/  
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